
富威蓄电池电力弱电系统参数不间断

产品名称 富威蓄电池电力弱电系统参数不间断

公司名称 山东萱创电子科技有限公司

价格 .00/件

规格参数 阀控式蓄电池:直流屏电池，稳压电源
12v，2V:铅酸胶体蓄电池

公司地址 山东省济南市天桥区粟山路10号滨河小学东临圣
地龙帛大厦6层080号（注册地址）

联系电话 15810400700 15810400700

产品详情

江苏富威能源有限公司坐落于美丽的“东方邮都”—江苏?高邮。生产基地位于江苏省获批已建的高邮市电池工业园区内。公司占地98000平方米，注册资金2亿元。

公司拥有现代化厂房和国内外的生产设备，年产能达200万千伏安时。公司主要从事太阳能路灯蓄电池、光伏蓄电池、光伏储能蓄电池、风能储能专用胶体蓄电池以及道路车辆专用环保动力电池的研发生产与经营。近年来公司为增强企业后劲，寻求中国新能源产业发展新模式，公司近加快对锂动力电池的研究与开发，致力于把我公司建设成为研发中心，同时也为行业的标准规范做出应有的贡献。

公司产品主要应用于：太阳能路灯、庭院灯、风光互补路灯、太阳能光伏发电应急照明、通信系统、独立用户发电系统，以及新能源道路车辆等多种领域。

公司始终坚持以人为本、科技为先，节能低碳、服务社会为理念，与国内多家院校进行战略合作，聘用业内，为企业的发展创新增强动力，为更高品质的产品做先行者。厚积薄发，博采众家之长，公司近年来投入巨资与多种领域进行多向位合作，吸纳有识之士，共赢共生，共同发展，为电池行业的发展谱写新时代辉煌篇章。

Jiangsu Fuwei Energy Co., Ltd. is located in the beautiful "Oriental postal capital" - Jiangsu Gaoyou.The production base is located in the only approved battery industrial park of Gaoyou City in JiangsuProvince. The company covers an area of 98000 square meters with a registered capital of 200 millionyuan.

The company has modern factory buildings and first-class production equipment at home andabroad, with an annual output of 2 million kV / A. The company is mainly engaged in the research,development, production and operation of solar street lamp battery, photovoltaic battery,photovoltaic energy storage battery, wind energy storage special gel battery and road vehicle specialenvironmental protection power battery. In recent years, in order to enhance the enterprise'spotential and seek a new model for the development of China's new energy industry, the companyhas recently accelerated the research and development of lithium power battery, committed tobuilding our company into a national R & D center, and also made due contributions to theindustry's standards and specifications.

The company's products are mainly used in: solar street lamp, courtyard lamp, landscapecomplementary street lamp, solar photovoltaic power emergency lighting, communication system,independent user power generation system, new energy road vehicles and other fields.

The company always adheres to the concept of people-oriented, science and technology first,energy-saving, low-carbon and social service, carries out strategic cooperation with a number of well-known domestic colleges and universities, employs well-known experts in the industry, enhances thepower of enterprise development and innovation, and pioneers for higher quality products. In recentyears, the company has invested heavily in multi-directional cooperation with various fields to attractpeople of insight, achieve win-win coexistence and common development, and write a brilliantchapter for the development of battery industry in the new era.
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